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Θέμα : Παν «πίστη μιακά Νοσοκομεία και κατάτμηση της Ιατρικής

Συνημμένα εσωκλείεται σχέδιο επιστολής προς τους Υπουργούς Παιδείας, Υγείας 

και ΠΕΧΩΔΕ για την σύγκληση ειδικής σύσκεψης υπό τον Πρωθυπουργό με θέμα τη 

δημιουργία Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων στο Λεκανοπέδιο Αττικής και την 

κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής, σε τρία Τμήματα. Στο σχέδιο πρέπει να συμπληρωθεί, 

αφού φυσικά προσδιορισθεί, η ημερομηνία της σύσκεψης. Η δισκέτα διευκολύνει την 

αναπαραγωγή τους.

Αθήνα, 4 Σεπτεμβρίου 1998
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Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 1998

Όπως γνωρίζεις, η δημιουργία τριών σύγχρονων Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων 

με ορθολογική χωροθέτηση στον ευρύτερο χώρο του Λεκανοπεδίου Αττικής και η 

κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής τού Πανεπιστημίου Αθηνών σε τρία Τμήματα 

αποτελούν χρονίζοντα προβλήματα με αλΧηλένδετες πτυχές.

Η ίδρυση νέου Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου εκκρεμεί ήδη τουλάχιστον δέκα 

χρόνια. Οι συζητήσεις που έγιναν και οι προσπάθειες που αναλήφθηκαν κατά καιρούς 

δεν έχουν ακόμη δώσει καρπούς. Η εγκατάστάση Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου στο 

Χαϊδάρι φαίνεται να αποτελεί πρόσφορη λύση. Είναι ωστόσο ανάγκη να εξετασθεί το 

πρόβλημα συνολικά, με γνώμονα τη βέλτιστη παροχή υπηρεσιών υγείας στους κατοίκους 

όλου του Λεκανοπεδίου Αττικής, την ορθολογική χωροθέτηση των τριών 

Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων, την οργάνωση ενός σύγχρονου προγράμματος 

σπουδών για τους φοιτητές της Ιατρικής Σχολής καί, τη δημιουργία κατάλληλων 

συνθηκών για τη διεξαγωγή έρευνας. \

Η κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής σε τρία Τμήματα συνιστά, εξάλλου,

προϋπόθεση για τον εκσυγχρονισμό της και την αναβάθμιση του εκπαιδευτικού,
\

ερευνητικού και νοσηλευτικού της έργου. Στη προοπτική αυτή συμφωνούν εντωμεταξύ 

όλοι οι ενδιαφερόμενοι, με προτάσεις που φαίνεται να διαθέτουν ωριμότητα.
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Προς τον

Υπουργό Υγείας και Πρόνοιας 

κ. Κωνσταντίνο Γείτονα
C "

Ενταύθα \ Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 1998

Όπως γνωρίζεις, η δημιουργία'τριών σύγχρονων Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων 

με ορθολογική χωροθέτηση στον ευρύτερο χώρο του Λεκανοπεδίου Αττικής και η 

κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής του Πανεπιστημίου Αθηνών σε τρία Τμήματα 

αποτελούν χρονίζοντα προβλήματα με αλληλένδετες πτυχές.

Η ίδρυση νέου Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου εκκρεμεί ήδη τουλάχιστον δέκα 

χρόνια. Οι συζητήσεις που έγιναν και οι προσπάθειες που αναλήφθηκαν κατά καιρούς 

δεν έχουν ακόμη δώσει καρπούς. Η εγκατάσταση Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου στο 

Χαϊδάρι φαίνεται να αποτελεί πρόσφορη λύση. Είναι ωστόσο ανάγκη να εξετασθεί το 

πρόβλημα συνολικά, με γνώμονα τη βέλτιστη παροχή υπηρεσιών υγείας στους κατοίκους 

όλου του Λεκανοπεδίου Αττικής, την ορθολογική χωροθέτηση των τριών 

Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων, την οργάνωση ενός σύγχρονου προγράμματος 

σπουδών για τους φοιτητές της Ιατρικής Σχολής και τη δημιουργία κατάλληλων 

συνθηκών για τη διεξαγωγή έρευνας.

Η κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής σε τρία Τμήματα συνιστά, εξάλλου, 

προϋπόθεση για τον εκσυγχρονισμό της και την αναβάθμιση του εκπαιδευτικού,
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ερευνητικού και νοσηλευτικού της έργου. Στη προοπτική αυτή συμφωνούν εντωμεταξύ 

όλοι οι ενδιαφερόμενοι,Ναέ προτάσεις που φαίνεται να διαθέτουν ωριμότητα.

Για τους λόγους\ αυτούς είναι, νομίζω, σωστό να συζητήσουμε τα υπόψη 

προβλήματα σε ειδική σύσκεψη την Σεπτεμβρίου με συμμετοχή των συναρμόδιων 

Υπουργών. Με κατάλληλη προετοιμασία καρπός της πρέπει να είναι η διαμόρφωση των 

πρόσφορων επιλογών, έτσι άκπε να αποκρυσταλλωθεί η πολιτική μας γι’ αυτά.
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Προς τον

Υπουργό ΠΕΧΩΔΕ 

κ. Κώστα Λαλιώτη 

Ενταύθα Αθήνα, 7 Σεπτεμβρίου 1998

Όπως γνωρίζεις, η δημιουργία τριών σύγχρονων Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων

με ορθολογική χωροθέτηση στον ευρύτερο χώρο του Λεκανοπεδίου Αττικής και η
\

κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής του Πανεπιστημίου Αθηνών σε τρία Τμήματα 

αποτελούν χρονίζοντα προβλήματα με αλληλένδετες πτυχές.

Η ίδρυση νέου Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου εκκρεμεί ήδη τουλάχιστον δέκα 

χρόνια. Οι συζητήσεις που έγιναν και οι προσπάθειες που αναλήφθηκαν κατά καιρούς 

δεν έχουν ακόμη δώσει καρπούς. Η εγκατάσταση Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου στο 

Χαϊδάρι φαίνεται να αποτελεί πρόσφορη λύση. Είναι ωστόσο ανάγκη να εξετασθεί το 

πρόβλημα συνολικά, με γνώμονα τη βέλτιστη παροχή υπηρεσιών υγείας στους κατοίκους 

όλου του Λεκανοπεδίου Αττικής, την ορθολογική Χχωροθέτηση των τριών 

Πανεπιστημιακών Νοσοκομείων, την οργάνωση ενός σύγχρονου προγράμματος σπουδών 

για τους φοιτητές της Ιατρικής Σχολής και τη δημιουργία κατάλληλων συνθηκών για τη 

διεξαγωγή έρευνας.

Η κατάτμηση της Ιατρικής Σχολής σε τρία Τμήματα Χσυνιστά, εξάλλου, 

προϋπόθεση για τον εκσυγχρονισμό της και την αναβάθμιση του εκπαιδευτικού, 

ερευνητικού και νοσηλευτικού της έργου. Στη προοπτική αυτή συμφωνούν εντωμεταξύ 

όλοι οι ενδιαφερόμενοι, με προτάσεις που φαίνεται να διαθέτουν ωριμότητα.
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